

Dagsorden:

- **Hvor tit / hvornår mødes vi?**
 - Bestyrelsen mødes hver første mandag i måneden mellem 19-20
 - Beborere kan komme og drøfte eventuelle problematikker med bestyrelsen mellem 19:00 og 19:30.
- **Skal de 5000,- bruges**
 - **Evt. fællesarrangement?**
 - Bestyrelsen vil indkøbe en grill til afdelingen og holde et årligt arrangement "mød din nabo".
 - Renas står for indkøb af grill.
 - Bestyrelsen vil byde på pølser, brød og en sodavand.
 - Bestyrelsen lejer en hoppeborg til børnene.
 - Arrangement i 2018 afholdes ultimo Juli.
 - Præcis dato aftales på næste møde.
- **Parkering**
 - **Er det muligt at få et system op hvor beboere bliver tildelt en parkeringsplads mod forevisning af registreringsattest?**
 - Simon undersøger med OBO.
 - **Vejbom / pæl opsættes hurtigst muligt ved siden af molokken for at undgå parkering der resulterer i at skraldemanden kører forgæves og afdelingen får en ekstraudgift**
 - Simon taler med Varmemester Morten om at dette haster.
 - **Opstregning af parkeringspladser**
 - Simon Taler med Varmemester Morten.
- **Låsesystem på hoveddør**
 - Der stilles spørgsmål til om det er lovligt at der skal bruges nøgle for at låse dør om indvendig.
 - Simon undersøger ved brandmyndighederne i Odense.
- **Oprydning i fælles skur**
 - Suppleant Tina har ytret ønske om at hjælpe til med organisering.
 - Martin tager fat i Tina og prøver at få det organiseret i samarbejde med resten af bestyrelsen.

Næste bestyrelsesmøde
04/06/2018 - 19:00 - 20:00